
       Z á p i s   č. 2/2004 
ze zasedaní Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 17. 3. 2004  v zasedací místnosti OÚ 

(1. patro) 
 
Přítomni:   Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  p. J. Gajdošík, p. R. Halaška 
Zapisovatel:  p. Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík. 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému 
bodu zvlášť. 
 
ZO jednohlasně schválilo program jednání  (bod  1-3 viz. pozvánka). 
 
K bodu 1 
P. Kobylíková přečetla protokol o výsledku kontroly hospodaření obce za rok 2003,  
který ZO vzalo na vědomí a jednohlasně schválilo. 
Kontrolu hospodaření provedla pracovnice Krajského úřadu ve Zlíně p. Ostrožíková. 
 
K bodu 2 
P. Kobylíková seznámila ZO s návrhem rozpočtu na rok 2004. 
ZO jednohlasně schválilo rozpočet na rok 2004 v částce 4 408 000 příjmy 
a 4 408 000 výdaje.  
        
K bodu 3 
        a) ZO jednohlasně schválilo finanční příspěvek 5 000,- Kč Spolku hradu Lukova 
            na opravy hradu.   
 
        b) ZO jednohlasně schválilo finanční příspěvek 2 000 Kč Klubu „Radost“ Prostějov,   
            na sportovní, rehabilitační, ozdravné a kulturní akce pro postižené děti. 
             
        c) Starosta obce pověřil předsedu kontrolního výboru p. R. Halašku, aby podle zákona 
            č. 86/2002 Sb.,zajistil evidenci kotlů, které používají provozovatelé pro podnikatel- 
            skou činnost. U zdrojů spalujících tuhá paliva od jmen. tepel. výkonu 15 kW  
            a u zdrojů spalujících plynná nebo kapalná paliva od jmen. tepel. výkonu 11 kW.  
             
        d) Předsedkyně kulturně-školské komise p. Ludmila Červenková přečetla dopis  
            od p. Pavla Zedníčka, ve kterém oznamuje, že končí činnost v kulturní komisi, a to 
            z rodinných důvodů. ZO vzalo na vědomí. 
 
        e) Starosta obce seznámil ZO s dopisem od ředitelky MŠ p. Jany Šenkeříkové,  
            ve kterém se vyjadřuje k výstavbě nového tenisového a volejbalového 
            hřiště na zahradě MŠ. Píše v něm, že pro děti zůstane malý prostor na hraní, 
            který je zákonem stanoven. Také uvádí, že podle hygieničky MUDr. Báčové je umělý 
            povrch pro děti nevhodný. Statosta obce uvedl, že s p. ředitelkou osobně jednal 
            a vysvětlil jí, že podle vyhlášky č. 108/2001 Ministerstva zdravotnictví zůstane 
            pro děti prostor dostatečný. Dále přečetl dopisy od starosty Obce Biskupice 
            (p. Vojtěch Josefík) a ředitelky MŠ Zlín, Slovenská 1808 (p.Mgr. Jana Moučková). 
            Ti jsou velmi spokojeni s povrchem, který bude rovněž situován na zmíněném hřišti. 
 
        f) Připomínka p. Ulricha – do 15. září 2004 znovu restaurovat sochu Panny Marie 

Sedmibolestné v kapli v Hrobicích. Doporučuje, obrátit se na paní Hradilovou, která 
sochu již dříve restaurovala. 


